
 

 

Mødeindkaldelse 
Skolebestyrelsesmøde 

Mandag den 23. januar 2023 

Tid: kl. 17:00-20:00 

Sted: Lærerværelset 

Spisning: CMT 

Forberedelse: Bilag til mødet ligger un-
der skolebestyrelsesmødet i kalenderen på 
Aula. 

Referent:  

 
Mødeleder/facilitator: CMT 

Mødedeltagere: Dida, Pernille, Thomas, Ditte, Nora, Kajsa, TS, MI, LW, CMT, TJ 

Fraværende med afbud: Jasper, Sanne, Maja 

Fraværende uden afbud:  

 

Dagsorden 

Drøftelse/ 

orientering/ 
beslutning Kl. 

Pkt. 1  17:00 

Meddelelser 

• Eleverne 
• Personalet 
• Ledelsen 

• KKFO’en 
• Forældrene 

Orientering 20 min. 

Referat 

 
Eleverne 

• Vi er i gang med at få Galla festen på benene. 
• Vi har elevrådsmøde i morgen. 

 

Personalet 
•  

 
Ledelsen 
•  

 
KKFO’en 

• Morten skal ind og læse pædagog på åben uddan-
nelse. Så har vi tre. 

• Vi er ved at få lukket økonomien, og det ser ud til 

at der er balance. 
 

Forældrene 

  



 

 

• Vi har været til møde for skolebestyrelserne og sko-
lelederen fra Indre by/Østerbro, som holdt oplæg 

om forældresamarbejdet. 
• Vi er ret langt fremme her på skolen i forhold til 

nogle af de andre skoler. 
• Der har været en forældrehenvendelse i forhold til 

indretningen af skolegården - om man kunne gøre 

det anderledes.  
• CMT vil gerne undersøge, hvilke muligheder der er i 

forhold til ovenstående til næste møde, og så tager 
vi det på som punkt til næste møde. 

   

Pkt. 2  17:20 

Siden sidst - Opfølgning Information 10 min. 

Referat: 
•   

  

   

Pkt. 3  17:30 

Optag af elever til 0. årgang næste skoleår 
• Den aktuelle status 

• Gennemgang af hvordan skoleoptaget er organise-
ret (skoledistrikter, optag af distriktsbørn, optag 

udefra, tilbageløb, 1. og 2. prioriteter) 
• Afholdelse af forældremøde for ny 0. årgang i uge 

6. 

o Hvem kan deltage på forældremødet? 

o Ideer til indhold? 

Orientering, 
drøftelse og 

beslutning 

45 min. 

Referat: 
• Indskrivning 23/24 er i fuld gang. 

• CMT gennemgår organiseringen for skoleoptaget 
• I vores grunddistrikt er der pt. 84 

• Vi har tradition for at optage ca. 50% 
• CMT gennemgår, hvordan det ser ud med de 84 

elever, der er i vores grunddistrikt. 

• Vi har indskrevet 70 elever, vi har 34 elever, der 
har søgt os som 1. prioritet, vi har 6 elever med sø-

skendegaranti, vi har 12 elever der er tilbageløb, 
18 elever fra andre distrikter, som søger os 

• Der er 7 af vores grunddistrikt elever, der ikke har 

søgt os - det er dem, vi skal i dialog med. 
• Vi kunne godt tænke os at starte skole/hjem sam-

arbejdet op tidligere, end vi plejer. 
• D. 27 januar får forældrene besked om, hvilken 

skole deres barn er optaget på. Efter d. 27. januar 
kan forældrene frit kontakte andre skoler. 

• Vi har fem ledige pladser. 

  



 

 

• Vi vil gerne have det første forældremøde d. 7. fe-
bruar. 

• Indtil d. 27. januar er der forskellige kriterier for 
optag af elever, f.eks. to-sprogede, afstand,  

• Vi skal have noget af det med, vi er rigtig gode til - 
skole/hjem samarbejdet, det vi kan i forvejen, og 
det vi gerne vil gøre mere af (Pernille) 

• Fri for mobberi, legegrupper, sociale arrangemen-
ter, etc. (Dida) 

• Hvad forventer forældrene? (Dida) 
• Folk kommer og hører om, hvilke forventninger 

skolen har til forældrene. Det skal siges meget ty-

deligt (Thomas) 
• Et helt andet brand end privatskoler - f.eks. res-

sourcecenter. 
• Som forældre vil mange gerne høre, hvad skolen 

har at sige. (Ditte) 

   

SPISNING 
 

 
18:15 

   

Pkt. 4  18:35 

Ferieplan for 2023-2024 Drøftelse og 

beslutning 
10 min. 

Referat: 

• CMT gennemgår reglerne for skolernes ferieplan 
• Københavns kommune udgiver en vejledende ferie-

plan 

• Ferieplanen er vedtaget. 

  

   

Pkt. 5  18:45 

Samarbejde med Gefion Gymnasium 
• Kan og bør vi oprette et samarbejde med Gefion, så 

vores elever bliver inviteret til introforløb i 8. 

klasse? 

Drøftelse og 
beslutning 

15 min. 

Referat: 
• Vi skal være opmærksomme på at få præsenteret 

hele paletten af ungdomsuddannelser til vores ele-
ver (Thomas) 

• Vi har et samarbejde med Gefion omkring noget ta-
lentforløb/masterclass (CMT)  

• Eleverne skal have to uger på erhvervsskolerne i 8. 

kl. - politisk beslutning 
• Vi må have en snak i udskolingen om, hvorvidt vi 

skal sætte loft på besøgsdage på gymnasier, og 
hvad vi gør fremadrettet. 

  



 

 

   

Pkt. 6  19:00 

Lejrskole inkl. gennemgang af Princip for lejr-

skole og ekskursioner 
• Hvordan afvikler vi lejrskoler? Hvad er grundla-

get for denne måde? 

• Gennemgang af Princip for lejrskole og ekskursi-
oner i forlængelse af drøftelsen. 

Forberedelse: Læs princippet 

Orientering, 
drøftelse og 
beslutning 

30 min. 

Referat: 
• Vi har et princip på vores hjemmeside, som er fra 

2013 

• Er der noget, vi kan gøre bedre/anderledes? (Dida) 
• Vi skal se på kriterierne for at afholde lejrskoler 

(CMT)  
• Hvad er det pædagogiske projekt for lejrskoler og 

ekskursioner? (Thomas) 

• CMT laver et overslag på økonomien, og tager det 
op på et fællesmøde 

  

   

Pkt. 7  19:30 

Opfølgning på det fælles kontaktforældremøde af-

holdt onsdag den 23. november 
Information 

og drøftelse 
30 min. 

Referat: 
• Det var et rigtig godt møde, hvor der kom mange 

gode inputs 
• Det skriv der er sendt ud til kontaktforældrene, 

sendes også til SB 

  

 

 

 


